
Zápisnica 
z tretieho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 14. júna 2018 o 19.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní poslanci: Pavol Kostolník, Jana Kiková, Andrea Vranková, Milan Cabánek,  
                              Jozef Gregor 
 
Ospravedlnení: Fridrich Buzáš,  Mária Ábelová, Stanislav Beňo, Marián Vrabec 
 
Počet prítomných občanov: dvadsať 
 
Program :  
 
1/ Otvorenie zasadnutia 
2/ Schválenie programu rokovania 
3/ Procedurálne otázky 
4/ Petícia občanov 
5/ Diskusia 
6/ Návrh na uznesenie 
7/ Záver  
 

Poslanec obecného zastupiteľstva Milan Cabánek, poverený viesť tretie riadne 
zasadnutie obecného zastupiteľstva, otvoril tretie riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
Privítal  prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej 
väčšine a sú uznášania schopní. Poverený poslanec vymenoval za zapisovateľku Renátu 
Bírovú. Poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Jozef Gregor 
a Milan Cabánek. Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: 
Andrea Vranková, Pavol Kostolník a Jana Kiková ako aj program rokovania (všetci za). 

 
Poslanec Milan Cabánek informoval o petícii občanov Lužianok za vybudovanie 

bezpečného prechodu pre peších pod železničným mostom. Petícia sa môže riešiť dvomi 
spôsobmi. Prvým je postúpiť petíciu na Úrad vlády SR, druhým je riešiť petíciu priamo na 
obci. Navrhol, aby petíciu riešila obec. Za vybavovanie agendy ohľadne petície bude 
zodpovedná pracovníčka obecného úradu Mária Koscelanská. Milan Cabánek uviedol, že pri 
vybavovaní petície by mal byť nápomocný aj jeden z poslancov obecného zastupiteľstva. 
Navrhol poslanca Pavla Kostolníka, ktorý je jedným z členov petičného výboru. Pavol 
Kostolník uviedol, že petičný výbor žiadal obecné zastupiteľstvo, aby uznesením zaviazalo 
starostu obce vo veci konať. Poslanec Milan Cabánek uviedol, že OZ nemôže starostu obce 
zaviazať vykonať nejaké úlohy. Ďalej uviedol, že ak poslanec Pavol Kostolník nebude mať 
záujem prijať túto úlohu, treba navrhnúť iného poslanca. 
Vladimír Macánek uviedol, že riešením petície by sa mal zaoberať zástupca starostu. Poslanec 
Milan Cabánek uviedol, že starosta nemá zástupcu, nakoľko sa tento vzdal funkcie. 
Vladimír Macánek uviedol, že petíciou sa už nič nevyrieši. Tunel pod železničnou traťou 
nebude vybudovaný, železnice spravia len chodník pod mostom. Námietky mal starosta obce 
podávať vtedy, keď sa most začal ešte len rekonštruovať.  
Poslanec Jozef Gregor uviedol, že rekonštrukciu mostu a železničnej stanice vykonávajú 
Železnice SR v rámci projektu „Terminál intermodálnej prepravy“. V procese posudozovania 
projektovej dokumentácie sa nikto z dotknutých nevyjadril, že má nejaké pripomienky. 
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Obecné zastupiteľstvo poverilo poslanca Pavla Kostolníka, po jeho súhlase, konať vo 
veci petície občanov.  Obecné zastupiteľstvo splnomocnilo poslanca Pavla Kostolníka, člena 
stavebnej komisie pri OZ v Lužiankach, konať o možnom prepojení existujúcich chodníkov 
vedľa frekventovanej cesty v zastavanom území obce č. III/1677 pod železničným mostom 
v Lužiankach (všetci za). 

 
V diskusii vystúpil Richard Schwarc, ktorý chcel vedieť, na základe akých skutočností 

sa starosta obce vyjadril, že chodník pod mostom bude vybudovaný. Poslanci Milan Cabánek 
a Jozef Gregor uviedli, že starosta obce oznámil na zasadnutí obecného úradu v novembri 
2017, že chodník pod mostom bude. Poslanci si toto ďalej nepreverovali a nemali dôvod 
starostovi neveriť. 
Eva Szoradová informovala prítomných o petícii, ktorú doručila na obecný úrad v Lužiankach 
ešte vo februári minulého roka. Občania v tejto časti žiadali, aby autobusová linka č. 21 
chodila až  k Holotke, kde by bola konečná zastávka tohto spoja. Starosta obce požiadal o 
písomné stanovisko fy ARRIVA k možnosti vybudovania ďalšej zastávky. Firma ARRIVA a 
ďalšie oslovené orgány sa vyjadrili, že autobusovú zastávku v tejto lokalite nie je možné 
z technického hľadiska vybudovať. Eva Szoradová navrhla ako ďalšiu alternatívu zakúpiť 
mikrobus, ktorý by cez týždeň zvážal občanov z Holotky a cez víkendy by ho mohli využívať 
spoločenské organizácie z Lužianok. 
Vladimír Macánek chcel vedieť, kto riadi obec, keď je starosta práceneschopný a funkcia 
zástupca starostu nie je obsadená. Poslanec Milan Cabánek navrhol, aby svoje pripomienky  
podal písomne. 
Eva Szoradová uviedla, že svoje pripomienky podala písomne na obecný úrad v tomto týždni 
a čaká odpoveď. 
Vladimír Macánek uviedol, že nakoľko nebolo zvolané zasadnutie obecného zastupiteľstva 
šesť mesiacov, bol porušený zákon. 
Tomáš Jančík sa vyjadril, že je potrebné vybudovať podchod pre chodcov pod mostom, 
nakoľko zdravie občanov by malo byť na prvom mieste.  
   

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne poslanec 
poverený viesť zasadnutie  poďakoval prítomným za účasť a o 20.05 hod. ukončil tretie 
riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Lužiankach. 

 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                   Jozef Gregor                                                         Milan Cabánek 
       
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


